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ZAPISNIK   
I. redne seje sveta staršev OŠ Bičevje, 25. 9. 2013 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prisotni: predstavniki razredov oziroma njihovi namestniki (lista prisotnosti je priloga zapisnika), 
ravnateljica Miriam Stanonik in pomočnica ravnateljice Maja Novljan 
 
 
Soglasno smo na dnevni red na predlog predsednice sveta staršev dodali točki 3 in 4. 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje SS 2012-2013 
2. Potrditev dnevnega reda 1. redne seje sveta staršev  
3. Volitve nadomestnega predstavnika sveta staršev v svetu šole 
4. Volitve predstavnika sveta staršev v šolskem skladu 
5. Pregled in seznanitev z realizacijo LDN za šolsko leto 2012/2013. 
6. Pregled in seznanitev z LDN za šolsko leto 2013/2014. 
7. Seznanitev z novimi cenami prehrane. 
8. Seznanitev s pravilniki, dopolnjenimi v skladu z zakonodajo: 

• Hišni red OŠ Bičevje, 
• Pravila šolskega reda OŠ Bičevje, 
• Pravila o prilagajanju šolskih obveznosti za perspektivnega in vrhunskega 

športnika oziroma mladega umetnika, 
• Preventivno delovanje šole in postopki ter ukrepi za preprečevaje nasilja na OŠ 

Bičevje, 
9. Pobude, predlogi in vprašanja. 
 
 

 
 
K tč.1 

- Podana je bila pripomba na zadnji zapisnik (točka 2):  7.b razred namreč ni zahteval 
menjave razrednika sredi leta. 

- Zapisnik zadnje seje sveta staršev je bil sprejet z 2 zadržanima glasovoma in 15 za. 
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K tč.2 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
K tč.3 
 
Zaradi objektivnih razlogov je Neja Hribar, ki je bila doslej predstavnica sveta staršev v svetu šole,  
odstopila. Svet staršev je izvolil novo predstavnico v svetu staršev. 

 
- Soglasno z dvigom rok smo izvolili volilno komisijo v sestavi: g. Martin Zemljič, ga. Maja 

Bertoncelj in ga. Mojca Štraus. 
 
Izvedli smo tajne volitve z glasovalnimi lističi, na katerih so se člani odločali za potrditev 
kandidatke s kandidatne liste. 
- edina kandidatka za novega predstavnika sveta staršev v svetu šole je bila gospa 

Ingrid Merlak 
- poročilo volilne komisije: Glasovalo je 17 predstavnikov razredov v svetu staršev ali 

njihovih namestnikov po sistemu 1 razred 1 glas. 1 glas je neveljaven, 16 glasov za 
izvolitev gospe Ingrid Merlak 

- gospodu Martinu Zemljiču in gospe Mojci Štraus se  v organu Sveta šole pridruži novo 
izvoljena predstavnica gospa Ingrid Merlak 
 

Sklep: Nova predstavnica v sveta staršev v svetu šole OŠ Bičevje je gospa Ingrid Merlak 
 

 
K tč.4 
 
Gospa Nataša Musar Mišeljič zaradi nezdružljivosti funkcij poda odstopno izjavo kot 
predstavnica SS v šolskem skladu. 

- Ga. Maja Bertoncelj kandidira za novo predstavnico SS v šolskem skladu in svet 
staršev jo s 17 glasovi za soglasno potrdi  

 
Sklep: Nova predstavnica v Šolskem skladu postane ga. Maja Bertoncelj 
 
K tč.5 

- organizacija je potekala po načrtu, LDN smo izvajali z delovno vnemo 
- nekatere stvari smo naredili dobro, druge bi lahko še bolje 
- od 420 učencev je ob koncu leta 408 učencev pozitivno, 12 učencev pa negativno 

zaključilo šolsko leto 
- realizacija pouka je bila 108 % (dodatne dejavnosti so bile zavoljo zniževanja stroškov 

po večini izpeljane na šoli) 
- prisotnost v šoli je bila 94,9 %, imeli smo  636 neopravičenih ur  od pouka (od tega več 

kot polovico v 8. razredu) 
- izpeljani so bili vsi tabori, diferenciacije ter pouk v manjših učnih skupinah 
- analiza nacionalnih preizkusov znanja je po novem boljša, bolj natančna. OŠ Bičevje je 

po uspehu malo pod slovenskim povprečjem.  
Zastavljeni cilji šole so bili sicer doseženi, vendar so pričakovali boljše rezultate pri 
Slovenščini (ugotovitev: več razmišljanja ali utemeljevanja učencem povzroča težave) 
Tudi pri matematiki so bili učenci po uspehu pod slovenskih povprečjem. Malo nad 
slovenskim povprečjem so bili pri preizkusu iz angleškega jezika. 

Šola je glede na slabši uspeh pri preizkusu iz Slovenskega jezika sprejela sklep o strožjem 
ocenjevanju učencev pri predmetu, da bo ocena, pridobljena na šoli bolj v skladu z oceno učenca 
na nacionalnem preizkusu. 
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Glede na predstavljen slabši uspeh učencev pri nacionalnem preverjanju znanja iz Slovenščine in 
sprejetem sklepu šole, kako bodo stvari izboljšali, so predstavniki Sveta staršev izrazili pobudo, da 
se pripravi sveženj konkretnih ukrepov za izboljšanje uspešnosti otrok pri nacionalnem preverjanju 
znanja iz slovenščine. 
 

- Potekala je razprava na temo, kako otroke motivirati za branje in pisanje 
 

- Namestnica ravnateljice gospa Maja Novljan je predstavila test in analizo, ki so jo pri 
predmetu slovenščina izvedli v 6. in 8. Razredu, in s pomočjo katere so skušali 
ugotoviti, na katerih področjih so otroci šibki. Povedala je, da otroci osnovna pravila 
poznavajo, pri dveh nalogah, kjer je šlo za pravilnost zapisa, so bili učenci 8. razredov 
manj uspešni od učencev 6. Razredov. Poročala je še, da v tretjem razredu skoraj ¼ 
učencev OŠ Bičevje ne dosega zahtevane hitrosti branja. 

 
Pobuda: Aktiv učiteljev slovenščine naj pripravi sveženj konkretnih ukrepov za izboljšanje 
uspešnosti otrok pri nacionalnem preverjanju znanja iz slovenščine, ker to iz LDN ni dovolj 
razvidno. 
 
K tč.6 
Predstavniki se seznanijo z LDN za leto 2013-14. 
 
Vprašanje: 

- Zakaj na ravni šole ni organiziranih več dvodnevnih izletov (npr v 1. Razredih/4. 
Razredih)? 
 

ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE: To načrtujejo in o tem odločajo razredniki, vodstvo šole 
podpira večdnevne izlete, težava je v učiteljih, ki jih ne organizirajo in izvajajo pogosto. Starši lahko 
podajo pobudo za večdnevne izlete učiteljem in razrednikom tudi sredi leta.  
 
 
K tč.7 
 
Seznanitev in potrditev  predstavnikov razredov v svetu staršev z novimi cenami šolske prehrane 
 
 
K tč.8  

- sprememba v obratovalnem času- pouk po novem poteka od 8:15 ure in je temu 
prilagojeno tudi jutranje zakepanje vrat 

- nov zakon o OŠ nalaga novi poimenovanji (mladi umetnik/ perspektivni športnik), po 
novem prošnjo vlagajo starši 

 
 
K tč.9 

 
- nekateri starši se pritožujejo, da je na jedilniku preveč svinjnine 

 
ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE: Starši naj otroke obvestijo, da da je ob primeru, da je 
na jedilniku svinjnina vedno možnost izbire drugega mesa (goveje, piščančje) 
 

- Nekateri starši se pritožujejo, da v času prenove kuhinje kakovost hrane ni več zadovoljiva 
(vse je pakirano).  
ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE: trudimo se, 20. november je dan, ko naj bi kuhinja 

začela obratovati, do tedaj je vsa embalaža, ki se ji v šoli sicer v največji možji meri odrekamo, žal 
nujna, saj nimamo pogojev za drugačno razdeljevanje hrane 
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- Starši učencev 9. razredov predlagajo, da se prireditev ob valeti zaradi izvede z 

minimalnimi  stroški.  
-  

Sklep: Ločeno se bo organiziral sestanek predstavnikov staršev 9. razreda z vodstvom šole in 
skupaj našel rešitev. 
 

 
-   Podano je bilo vprašanje, kaj otroci v šoli počnejo med 13:15 ter 15:15. uro 
 
ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE: naredijo nalogo, imajo tudi čas za prosto igro, ki je 
pomemben del njihovega vsakdana v šoli (otroci so že utrujeni, potrebujejo čas brez navodil, 
neusmerjeno igro, pri kateri lahko tudi razvijajo kreativnost) 
 

- Podana je pobuda, naj starši ne podajajo kritik na delovanje šole raznim inšpekcijam, 
temveč naj se težave najprej skušajo reševati na ravni šole, saj drugače šola izgubi 
ogromno energije in časa za reševanje teh težav. Preden gredo stvari na inšpekcijo, naj se 
vzpostavi dialog s predsednico sveta staršev, gospo Melito Uran 

 
- vsi novi predstavniki v svetu staršev naj se seznanijo z zapisniki s sej sveta stršev 

preteklega leta, da se ne bo znova premlevalo že sprejetih odločitev (npr. pobuda za 
interesne dejavnosti v času podaljšanjega bivanja je bila v preteklem letu že zavrnjena) 

- Podana je bila pobuda glede kasnejšega zapiranja vrat (ta se zjutraj zapirajo ob 7:35 uri) 
 
ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE:  notranja vrata  šole iz že znanih razlogov ne morejo biti ves 
čas odprta in se vmes zaprejo, da lahko nemoteno poteka jutranje varstvo otrok in pouk učencev, ki 
imajo preduro. Vendar so zunanja vrata šole ves čas odprta, v predprostoru je ves čas prisotna 
odrasla oseba, otroci pa imajo dostop tudi do šolske knjižnice, kjer je prisotna tudi knjižničarka. 
 
      - Pritožba nad spletno stranjo šole, ki ni osveževana (ni navedbe govorilnih ur, ni podatkov o 
nadomeščanjih, itd) 
 
ODGOVOR PREDSTAVNICE ŠOLE:  preveč imamo dela, enostavno ne uspemo, vsi podatki so na 
voljo na e-Asistentu, odslej bo tudi na spletni strani šole link na e-Asistenta.  
 
- Soglasno se sprejme pobuda za ustavljanje avtobusa na Tbilijski ulici, za kar je potrebno podati 
pobudo na MOL in ČS Vič, da se: 
-uredi semafor na križišču Ceste v Mestni log in Tbilisijske (to je sicer v planu, a zna trajati, do 
takrat pa bodo otroci že v 2. razredu). Če da pobudo tudi OŠ, bo verjetno hitreje, 
-  uredi postajališče proge LPP na predvidenem mestu med Tbilisijsko in mostom čez Mali graben, 
v smeri končne postaje pri Snagi (tudi to je v planu) 
- na teh dveh postajališčih (sedanje neuporabljeno na jugu Tbilisijske in predvideno novo tik pred 
mostom) organizira ustavljanje šolskega avtobusa. 
- Na južni strani Tbilisijske (tik za križiščem Ceste v Mestni log in Tbilisijske) sicer že obstaja 
avtobusno postajališče, ki pa ni v uporabi, ker po novem pelje LPP bus št.1 proti končni postaji 
naprej čez most čez Mali graben in ne zavije desno na Tbilisijsko. Tam bi lahko šolski bus ustavil že 
zdaj, težava pa je, ker na drugi strani ceste ni postajališča. Torej bi otroci lahko šli v šolo, nazaj pa 
ne. 

Mestna občina Ljubljana ima tam v načrtu postaviti semafor in urediti tudi trajno postajališče LPP 
proge 1 (sedaj je urejeno začasno peščeno »postajališče« tik pred križiščem). S tem postajališčem 
bi tudi nam in šoli rešili problem ustavljanja šolskega avtobusa, saj bi tako ustavljal direktno na 
drugi strani Tbilisijske (nasproti obstoječega neuporabljenega postajališča). 
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Zato se predlaga zgoraj navedeno rešitev, ki bi zagotovila precej večjo varnost poti otrok v šolo! 

 

Zapisala Tina Popovič, l.r. 

Ljubljana, 3. oktober 2013 

 
 
Predsednica SS: M. Uran l.r.                                               
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